

说明书尺寸: 70 x 90mm

MINISO

USER MANUAL

使用說明書

Hello Kitty藍牙音箱

MODEL: A16

使用產品前請仔細閱讀本使用說明書,並請妥善保管。

PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT PROPERLY

尊敬的客戶

非常感謝您使用MINISO藍牙音箱產品,使用前請詳細閱讀本說明書,正確操作使用,更好發揮產品優越性能。MINISO藍牙音箱外觀設計時尚尚麗、音質純美,多功能一體化設計,全系列擁有外觀設計專利,系統上採用行業領先電聲技術,使您在居家使用、戶外旅行、商務工作中隨時隨地享受卓越效果。為您的筆型電腦、數碼音樂播放機等視聽產品提供超值完美的音質體驗,帶給您聽美妙音樂,感受健康快樂生活!

注意事項

1.請在溫度5°C~35°C範圍內使用及存放設備及配件,當環境溫度過高或過低時,可能會引起故障。

2.請將設備及其配件放置在通風、陰涼、無陽光直射的地方。

3.請勿將設備拆解、擡擊、擠壓或投入火中,以免發生爆炸。若電池出現鼓脹、漏液,請勿繼續使用。

4.在使用本設備時,請與插入的醫療設備(如起搏器等)保持至少15釐米的距離。

5.由於藍牙技術的特性,信號的強弱與具體使用環境有關,如果附近有較多無線信號干擾,或者有較強電磁波干擾,藍牙音箱接收到的信號變弱,甚至斷連。

6.如果長期不使用,請每三個月給產品充電一次,避免電池過放損壞。

7.清潔、維護設備前停止使用設備,請使用清潔、乾燥的軟布擦拭設備。

8.推薦使用品牌廠商、通過認證、輸出電壓為5V的充電器給本產品充電。請避免使用輸出電壓超過5V的快速充電器,以免過高電壓充電損壞產品!

產品參數

藍牙版本: 5.2
藍牙配對名: MINISO-A16
充電輸入: 5V 500mA
電池: 700mAh

產品指示圖

1.音量減/上一曲:短按音量,長按上一曲
2.開關機/播放暫停鍵:長按開機/关机,短按播放/暫停;双击斷開藍牙
3.音量加/下一曲:短按音量加,長按下一曲
4.M模式鍵:短按可切換TF卡/BT模式
5.耳机孔:外接直徑3.5mm立體的耳機
6.TF卡:插入TF卡可播放里面的音頻文件
7.充電接口:插入充電線可給設備充電
8.指示燈:開機藍燈亮2秒後內閃;連接成功後,藍燈常亮;充電時,紅燈常亮;

所有配件

藍牙音箱*1, USB-C充電線*1, 說明書*1

功能操作介紹

功能	
開機	按開機鍵2秒
關機	按開機鍵2秒
充電指示燈	充電時紅燈亮,充滿燈滅
藍牙連接	開啟用戶手機藍牙功能(或其他藍牙設備),並進行搜索或掃描,此時手機會搜索到附近的藍牙設備,點選搜索到的機器名稱:MINISO-A16成功配對連接後,機器指示燈常亮,表示配對連接成功!
音量加	短按音量加鍵,聲音增加
音量減	短按音量減鍵,聲音減少
上一曲	長按音量減鍵,上一曲
下一曲	長按音量加鍵,下一曲
暫停	短按開關鍵/暫停
TF卡接口	可插入TF卡播放卡里面的音頻文件。

TWS 模式

1.打開兩台藍牙音箱,藍牙音箱進入自動配對狀態,此時藍色指示燈閃。

2.双击任意一台音箱的開關機,兩台音箱進入對聯狀態,听到“嚶”提示音即成功。(若30s內未成功,請重復1、2步驟)

3.手机打开蓝牙功能,搜索并连接音箱,连接成功后,两台音箱可以同时播放。

注意:蓝牙音箱模式有记忆功能,再次开机会自动对联,如需断开TWS模式,再次双击开机关键, TWS连接即可断开。

功能按键(話筒)

1.开关机键:长按开机/关机,短按播放/暂停

2.音量加:短按音量加,长按下一曲;

3.音量減:短按音量減,長按上一曲;

4.M模式鍵:短按話筒調節-伴奏調節-混响調節;長按話筒開/話筒關

5.話筒鍵:短按話筒進入音效鍵可隨意切換(模式1-模式5),①喊話模式②男受女③女受男④廣播音模式⑤娃娃音模式;長按消人声开/消人声关;

6.指示燈:等待連接時,藍燈常亮,紅燈快閃(話筒與音箱未連接,話筒無法切換音效);連接成功後,藍燈常亮;充電時紅燈亮,充滿後紅燈熄灭;

7.充電接口:插入充電線可給設備充電。

故障排除

1.藍牙音箱不能與手機配對
答:請檢查音箱是否處於配對模式,以及檢查手機藍牙搜索功能是否已打開,並檢查設備上的藍牙功能表是否刪除/取消音響,按說明書將音箱重新連接。

2.藍牙音箱啟動不了
答:請檢查音箱的電量,並嘗試重新充電。

3.藍牙音箱能否更換電池
答:不可以,音箱使用不可拆卸式聚合物鋰電池。

4.是否可以長時間大音量使用
答:為提升藍牙音箱使用壽命,不建議長時間大音量使用。

5.藍牙音箱與手機在10米範圍連接
答:由於藍牙是一種無線技術,因此對其機與已連接設備間的物體很敏感,請檢查在連接範圍內是否有金屬或其他影響連接的物件。

6.音箱連接電腦或手機後,聽不到聲音
答:請檢查電腦輸出聲道是否已設為藍牙音訊裝置以及電腦的藍牙是否支援A2DP協定,並檢查電腦/手機的音量。

7.藍牙音箱與手機連接後,可以用音箱控制手機上的應用程式嗎
答:設備應用程式的軟體設定或有不同,各個別應用程式的功能不支援由音箱操控。

MADE IN CHINA
FABRIQUE EN CHINE
مُصَنَّفٌ فِي
مِنْشَأِنِ صِيْنَا
www.miniso.com

FCC ID:xxxxxx-xxxx

UK CA CE
RoHS

MINISO

USER MANUAL

使用說明書

Hello Kitty

MODEL: A16

使用產品前請仔細閱讀本使用說明書,並請妥善保管。

PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT PROPERLY

Dear customer

Thank you very much for using MINISO Bluetooth speaker products, carefully read this manual before use, correct Operation and use, better play the superior performance of the product. MINISO Bluetooth speaker design fashion gorgeous, sound quality Pure beauty, multi-functional integrated design, the whole series has design patents, the industry's leading electrical system exploration Technology that allows you to enjoy excellent results anytime and anywhere in home use, strict travel, business work, for you notebook computers, digital music playback bars and other audio-visual products provide a perfect sound quality experience, take you to listen to the beauty and wonderful music, feel healthy and happy life!

Matters needing attention

1.Please use and store spare parts and accessories in the temperature range of 5°C-35°C. When the ambient temperature is too high or too low, This may cause a fault.

2.Keep the device and its accessories in a cool, ventilated place without direct sunlight.

3.Do not disassemble, impact, squeeze or put the device into the fire to avoid explosion. If the battery bulges, Leakage, do not continue to use.

4.Maintain a distance of at least 15 cm between the eye and the implanted medical device (such as a pacemaker, etc.) when using this device

5.Due to the characteristics of Bluetooth technology, the strength of the signal is related to the specific use environment, if there are more wireless nearby

The signal is heavy, or there is strong electromagnetic interference, the signal received by the Bluetooth speaker is weak, or even disconnected.

6. If it is not used for a long time, please pick up the product and charge it once every three months to avoid battery discharge loss

7.Stop using the stock before cleaning and job protection. Wipe the stock with a clean, dry cloth.

8.Push a charger that uses a brand manufacturer, is certified, and has an output voltage of 5V. Please avoid Do not use the output ink more than 5V fast charger, so as to avoid high voltage charging damage to the product!

Product Parameter

Bluetooth version :5.2
pairing name :MINISO-A16
Charging input :5V*500mA
Battery :700mAh

Product indication chart

1. Volume down/Previous: Press the volume short and press the previous track long

2. Switch/play pause key: long press power on/off: short press play/pause: Double click disconnect Bluetooth

3. Volume add/Next: Short press volume add; Hold down the track

4.M Mode key: Short press to switch TF card/BT mode

5. Headphone hole: an external headphone cable with a diameter of 3.5mm

6.TF card: Insert TF card to play audio files inside

7. Charging interface: Insert the charging cable to charge the device

8. Indicator light: the blue light is on for 2 seconds and then blinks; After the connection is successful, the blue light is on: when charging, the red light is on: When fully charged, the red light goes off

All accessories

Bluetooth speaker *1,USB-C charging cable *1, manual *1

Function operation introduction

Function>	>
Turn On>	Press the Power button for 2 seconds<
Turn Off>	Press the Power button for 2 seconds<
Charge indicator>	When charging, the red light is on, and the full light is off<
BT connector>	Turn on the Bluetooth function of the user's mobile phone (or other Bluetooth devices), and search or scan, at this time the mobile phone will search for all nearby Bluetooth devices, click the name of the searched machine :MINISO-A16 successfully paired and connected, the machine indicator is steady on, indicating that the pairing and connection are successful<
volume +>	Press the Volume +plus button to increase the sound<
volume ->	Press the volume down button to reduce the sound<
Previous song>	Long press the volume down button, Previous<
Next song>	Press and hold the volume button and move on<
pause>	Short press on/pause<
TF card>	TF card can be inserted to play audio files on the card<

TWS mode

1.Turn on two Bluetooth speakers. When the Bluetooth speaker enters the automatic pairing state, the blue indicator blinks.

2.Double-click the on/off button of any speaker. The two speakers are connected to each other. If you hear a beep, the two speakers are connected successfully. (If not, repeat steps 1 and 2.)

3. turn on the Bluetooth function of the mobile phone, search and connect the speaker, after the connection is successful, the two speakers can play simultaneously.

Note: The Bluetooth speaker mode has a memory function, and it will be automatically coupled when it is turned on again. If you need to disconnect the TWS mode, double-click the switch button again to disconnect the TWS connection.

Function button (microphone)

1. On/Off key: Long press on/off, short press play/pause

2. Volume add: short press volume add, long press the next song;

3. Volume reduction: short press volume reduction, long press the previous song;

4.M mode key: short press brief adjustment - class adjustment - Reverberation adjustment: long press brief on/brief off

5. Microphone key: Short press the microphone key to enter the sound effect key can be switched at will (mode 1-mode 5),① shout mode ② male to female ③ Female to male ④ Warcraft sound mode ⑤ doll sound mode; Press the voice on/Voice off;

6. Indicator light: when waiting for connection, the blue light is on, and the red light flashes quickly (the microphone and the speaker are not connected, the microphone cannot switch the sound effect; After the connection is successful, the blue light is steady on: the red light is on when charging, and the red light is off when fully charged;

7. Charging interface: Insert the charging cable to charge the device

trouble removal

1.The Bluetooth speaker cannot be paired with the hand lattice

A: Please check whether the speaker is in pairing mode, and check whether the mobile phone Bluetooth search function is turned on; and Check the Bluetooth menu on your device and delete/cancel the speaker, reconnecting the speaker according to the instructions.

2. The Bluetooth speaker won't start

A: Please check the battery level of the speaker and try to recharge it. 3. Bluetooth speaker can replace the battery

A: No, the speaker uses a non-removable polymer carb battery.

4. Whether it can be used at a high volume for a long time

A: In order to improve the service life of Bluetooth speakers, it is not recommended to use high volume for a long time.

5. The Bluetooth speaker is disconnected from the phone at 10 meters A: Since Bluetooth is a wireless technology, it is very sensitive to the object asked by the headset and the connected device, please check Check for metal or other objects that affect the connection within the connection range.

6.No sound is heard after the speaker is connected to a computer or mobile phone

A: Please check whether the computer output channel is set as a Bluetooth audio device and whether the computer's Bluetooth support A2DP protocol and check the volume of the computer/mobile phone.

7. After the Bluetooth speaker is connected to the mobile phone, can I use the speaker to control the app on the handset

A: The software Settings of device applications may be different, so that the functions of individual applications are not supported by the speaker Control.

MADE IN CHINA
FABRIQUE EN CHINE
مُصَنَّفٌ فِي
مِنْشَأِنِ صِيْنَا
www.miniso.com

FCC ID:xxxxxx-xxxx

UK CA CE
RoHS